
         Zpráva o průběhu výroční členské schůze konané dne 17.3.2012. 
 

Schůzi zahájil a řídil pan Jiří Kocman. 
Přivítal přítomné, které  seznámil s programem výroční schůze a vyzval přítomné, aby symbolickou minutou 
ticha uctili památku zesnulých členů naší organizace, kteří nás nadobro opustili v roce 2011. 

Řídící schůze provedl volbu komisí ve složení: 
Mandátová komise – Pavlík Milan, Kosour Radek a Jaroslav Jílek 

Návrhová komise – Josef Chlubna, Ján Harhovský a Josef Cempírek 

Volební komise – Ing. Jiří Havel, Josef Rouš a Luboš Čejka 

Poté přednesl dosavadní předseda MO Ing.Hupák zprávu o činnosti místní organizace za rok 2011. 
Hospodář MO p.Suk seznámil přítomné se stavem zarybnění revírů,s výsledku chovu ryb, sumarizací úlovků, 
se změnami v Bližších podmínkách na rok 2012 a zprávou o činnosti rybářské stráže. 
Se zprávou o účetní uzávěrce za rok 2011 a s rozpočtem na rok 2012 z důvodu nemoci ekonoma MO 
p.Humlíčka seznámil přítomné ing.Hupák. 
Následně seznámil přítomné rybáře pan Chlubna o činnosti rybářského kroužku. 
Poté ing.Šiller přednesl zprávu o činnosti kontrolní a revizní komise MO. 
Následovala volba výboru a kontrolní a revizní komise. Předseda komise ing.Havel seznámil přítomné se 
způsobem  a průběhem voleb.  
Poté následovala přestávka. 
Po přestávce následovala diskuze: 
1. dotaz- p.Zahrádka – zda je možné vrátit zpět možnost ponechat si v jednon dni lovu 2 kapry/z důvodu 

                                         vyšší návratnosti vysazených kaprů/ 

               odpověděl hospodář – není možné, na posledním sjezdu svazu bylo potvrzeno i na následující 
                                          4 roky omezení počtu ponechaných kaprů v jednom dni-pouzena 1 kus 

2. hospodář p.Suk podal přítomným zprávu o průběhu 7.sjezdu MRS 

3. dotaz –p.Jakeš – zda není možné vysadit do řeky Sázavy parmu a podoustev. 
               odpověděl hospodář- bohužel není možné vysazovat ryby do revíru, které nejsou v zarybňovacím 

                plánu dekretu na jednotlivé revíry. Nicméně pokud by došlo k možnosti změn v zarybnění, tento  
               návrh předloží. 
4.dotaz – p.Němeček- možnost lovu na Stavišti 
               odpověděl předseda – obnoví jednání  MěÚ, pokud bude kladné osloví Povodí Vltavy 

5. dotaz-p.Láznička – zda by šlo zvýšit míru štiky na Oslavě 8 na 60 cm a hájit 2 roky candáta a štiku na  
                                      ostatních revírech 

              odpověděl hospodář – zvýšit míru štiky na Oslavě nedoporučuje z důvodu přítomnosti vyder 

                                     a velkých průtoků po přívalových deštích na tomto revíru. Hájení štiky a candáta 

                                     také neschvaluje, protože není zaručené, že po odhájení bude v revírech větší počet a 

                                     také velikost těchto ryb. Jako příklad posloužilo zvýšení míry štiky na 60 cm na revírech 

                                     Sázava 18,19 a Cikhaj.p.1 , kdy jsme se domnívali, že zvýšením počtu generačních 

                                     ryb stoupne počet těchto druhů ryb. Bohužel se tak nestalo, naopak se loví stále menší 
                                     množství štik a bude stát za úvahu, zda tato zvýšená míra u štiky by neměla být zrušena. 
6. dotaz- p. Nedělka- zda by šlo vysadit do nádrže Strž okouna z výlovu např. z Velkého Dářka. 
            odpověděl hospodář- není možné ,protože okoun není v zarybňovacím plánu pro nádrž Strž. 
Po diskuzi následovala zpráva mandátové komise. Na dnešní schůzi je přítomno 77 členů z celkového počtu 
740 členů a schůze je usnášeníschopná. 
Poté informovala volební komise o výsledku voleb do výrobu a komise KRK. 



Do výboru byli zvoleni v pořadí dle získaných hlasů: 
1. Jaroslav Suk 

2. Ing.Josef Hupak 

3. Josef Chlubna 

4. Jiří Kocman 

5. Jaroslav Humlíček 

6. Milan Pavlík 

7. Václav Zborník 

8. Miroslav Sobotka 

9. Karel Mlčoch 

1. náhradník   Radek Kosour 

2. náhradník   Miloš Melichar 

 

Komise KRK: 

1. Ing. František Šiler 

2. Zdenek Becha 

3. Jaroslav Jílek 

 

Po vyhlášení výsledků voleb byla návrhovou komisí přednesena zpráva: 
Výroční členská schůze  
Bere na vědomí –    zprávu o činnosti výboru za rok 2011 

- zprávu o činnosti rybářské stráže 

- informaci o průběhu 7. Sjezdu MRS ve Žďáře nad Sázavou 

Schvaluje            -      zprávu o účetní uzávěrce za rok 2011 

- návrh rozpočtu na rok 2012 

- zprávu kontrolní a revizní komise 

- zprávu volební komise o výsledku voleb a KRK pro funkční období 2012-2016 

Ukládá                 -      seznámit členskou základnu s usnesením VČS 

 

V čase 10.45 hodin byla schůze ukončena. 


